

Title (en)

Container with a receiving device for a vial.

Title (de)

Behälter mit Aufnahmeverrichtung für ein Fläschchen.

Title (fr)

Récipient avec dispositif récepteur d'une fioline.

Publication

EP 0273015 A2 19880629 (FR)

Application

EP 87810773 A 19871222

Priority

CH 523486 A 19861224

Abstract (en)

By means of a flexible container equipped with the device (2), the contents of a vial (3) can be transferred into the container in a sterile manner. The device (2) comprises a cartridge (7) and a lid (8) delimiting between them a cavity intended for the vial (3); the lid (8) is arranged removably on the cartridge (7), and a seal (10) ensures the leakproofness between the cartridge (7) and the lid (8). The neck (9) of the vial (3) is intended to be placed towards the bottom (11) of the cartridge (7) opposite the lid (8); the bottom (11) of the cartridge (7) is equipped with an opening (12) for the passage of fluid, which opening is extended in the direction of the lid (8) by a trocar (13) intended to pierce the stopper (14) sealing the vial (3), and in the direction away from the lid (8) by a conduit (15) sealed by a breakable seal (16). This conduit (15) is placed in a passage for introduction towards the inside of the container. The cartridge (7) is preferably provided with a cylindrical inner part (17) for holding the outer surface (18) of the standardised, crimped neck (9) of the vial (3) and for guiding it during its introduction into the device. <IMAGE>

Abstract (fr)

Grâce à un récipient souple équipé avec le dispositif (2), le contenu d'une fioline (3) peut être transféré stérilement dans le récipient. Le dispositif (2) comprend une cartouche (7) et un couvercle (8) délimitant entre eux une cavité destinée à la fioline (3); le couvercle (8) est amovible sur la cartouche (7) et un joint (10) assure l'étanchéité entre la cartouche (7) et le couvercle (8). Le goulot (9) de la fioline (3) est destiné à être placé vers le fond (11) de la cartouche (7), qui est à l'opposé du couvercle (8); le fond (11) de la cartouche (7) est doté d'un orifice de passage de fluide (12) prolongé du côté vers le couvercle (8) par un trocart (13) destiné à percer le bouchon (14) fermant la fioline (3) et du côté opposé au couvercle (8) par un conduit (15) bouché par un obturateur cassable (16). Ce conduit (15) est placé dans un passage d'introduction vers l'intérieur du récipient. De préférence, une partie intérieure cylindrique (17) de la cartouche (7) est prévue pour enserrer la surface extérieure (18) du goulot serti (9) standardisé de la fioline (3) et pour la guider lors de son introduction dans le dispositif.

IPC 1-7

A61J 1/00

IPC 8 full level

A61J 1/00 (2006.01); **A61J 1/20** (2006.01)

CPC (source: EP)

A61J 1/2089 (2013.01); **A61J 1/10** (2013.01); **A61J 1/201** (2015.05); **A61J 1/2065** (2015.05)

Cited by

US8221381B2; DE3834566A1; US5899877A; US2009216213A1; EP0587347A1; US5304163A; GB2230001B; US9732376B2; US7758560B2; US11572581B2; WO2007068094A1; WO2004108058A3; WO9529661A1; US9207164B2; US11002646B2; US11536632B2; US11549870B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0273015 A2 19880629; EP 0273015 A3 19881005

DOCDB simple family (application)

EP 87810773 A 19871222